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Medborgardialog i Dalen 

Förvaltningen skriver i sitt svar på medborgarförslag om ett kulturhus i Dalen att det inte idag 

finns några planer på att göra ett kulturhus i den fastighet i Dalen där fritidsgård, Community 

Center och öppna förskolan har sin verksamhet. Förvaltningen skriver att de inser vikten av 

trygga och trivsamma stadsdelar och skriver att det i dag sker ett samarbete mellan 

näringsidkare, stadens verksamheter och civil samhället för att verka för trygghet och god 

kommunikation. Vi tycker att samarbetet ska utökas till en medborgardialog liknande den 

som genomfördes i Östberga. Det är kanske inte möjligt med ett kulturhus i Dalen just nu, 

men det går att göra mycket med dem befintliga lokalerna. Vi tror att en medborgardialog 

skulle kunna leda till fler bra och konkreta förslag om vad som är möjligt i Dalen. På sikt tror 

vi att en medborgardialog skulle kunna leda till att fler medborgare får en meningsfull fritid, 

att fler medborgare rör sig ute på gatorna och att ungdomar i högre grad fångas upp tidigt 

vilket på sikt skulle leda till minskad kriminalitet.  

Mot bakgrund av detta undrar vi: 

- Vad gör förvaltningen för att utreda möjligheter för ett kulturhus i Dalen?  

 

- Vilka möjligheter finns att en medborgardialog kan initieras av förvaltningen i Dalen?   

 

 

 


